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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2021/22:1728 Etablering av ett nytt regemente i Bohuslän

Sverige har ansökt om att gå med i Nato. Detta gör att vi måste se över våra 
säkerhetspolitiska strukturer. Om Nato vid en hotfull situation eller ett krig 
ska landsätta större styrkor i Sverige är hamnarna i Halland och Bohuslän 
viktiga knutpunkter. 

Dessa punkter måste kunna skyddas redan vid ett skymningsläge. Kriget i 
Ukraina visar att ett väl utbildat och väl motiverat hemvärn kan bromsa en 
anfallande styrka, men för att slå tillbaka ett anfall behöver man bättre 
utbildade soldater som kan agera tillsammans med de hemvärnsförband som 
bromsar angriparen. Vi behöver troligtvis därför förstärka den militära 
förmågan på västkusten. 

Jag vill därför fråga försvarsminister Peter Hultqvist:

 

Ämnar ministern och regeringen ta initiativ till att återetablera Bohusläns 
dragonregemente (I 17) på lämplig plats i Bohuslän?

………………………………………

Magnus Jacobsson (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-06-16
Besvaras senast
2022-06-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


